
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. november 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 3 til L 59 – Forslag til Lov om ændring af sundhedsloven (Styrelsen for 

Patientklagers vurdering af lægeerklæringer på indfødsretsområdet). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 3:  

”Hvor mange lægeerklæringer, vurderer ministeren, bliver omfattet af ordningen (an-

talsmæssigt og forholdsmæssigt)?” 

 

Svar:  

Sundheds- og Ældreministeriet har til brug for besvarelse af spørgsmålet indhentet 

bidrag fra Udlændinge- og Integrationsministeriet, der har oplyst følgende: 

 

”Det er Folketingets Indfødsretsudvalg, der vurderer, om der er behov for en vurde-

ring af de lægelige oplysninger i en sag. 

 

Udlændinge- og Integrationsministeriet kan på denne baggrund ikke oplyse, i hvor 

mange sager der vil blive anmodet om en vurdering af de lægelige oplysninger”.  
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